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Trafikudvalget har i brev af 17. november 2005 stillet mig følgende 
spørgsmål 129 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare.

./. Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 129:

” Hvilke muligheder har ministeren for at vurdere, om Ørestadsselskabets 
forventninger om, at de samlede reinvesteringer i de næste 10 år kun belø-
ber sig til 200 mio. kr. er korrekte?”

Svar:

Som tidligere oplyst i bl.a. Akt 198 af 2. september 2004 har Ørestads-
selskabet vurderet, at der vil være behov for reinvesteringer i Metroen på 
200 mio.kr. for hvert 10. år, yderligere 1 mia.kr. for hvert 25. år, samt yder-
ligere 2 mia.kr. efter 50 år. Vurderingen er Ørestadsselskabets faglige skøn,
hvilket jeg tager til efterretning.

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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